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Aanleiding: 

Dank aan het college voor de beantwoording van de schriftelijke vragen over het niet doorgaan van de 
vrijwillige oud papier-inzameling in Bunnik en Odijk. De antwoorden roepen echter nieuwe vragen op en 
geven op onderdelen nog onvoldoende duidelijkheid. Daarom stel ik graag de volgende aanvullende 
vragen: 

1. In Bunnik is, na het niet doorgaan van de inzameling op 19 april, alsnog een alternatieve datum 
gevonden voor een inhaalslag. In Odijk, waar de inzameling op 3 mei eveneens niet doorging, is dat niet 
gebeurd. 

Waarom is in Bunnik wel een alternatieve datum mogelijk gemaakt en in Odijk niet? Wat is de afweging 
geweest om deze ongelijkheid in service te laten ontstaan? 

2. Bewoners betalen afvalstoffenheffing en mogen daarvoor een basaal niveau van dienstverlening 
verwachten. In Odijk is dat in mei duidelijk niet gehaald. 

Hoe beoordeelt het college deze situatie? Vindt het college dat de service aan inwoners van Odijk hiermee 
voldoende is geweest? 

3. In Bunnik is het oud papier begin mei alsnog ingezameld, maar deze keer door RMN zelf in plaats 
van vrijwilligers. 

Hoe wordt omgegaan met de opbrengsten van deze inzameling? Worden deze nog aan de betrokken 
vrijwilligersorganisatie toegekend, of komen ze volledig bij RMN terecht? 

4. In de beantwoording van de schriftelijke vragen wordt duidelijk dat de verplichting tot het dragen 
van veiligheidsschoenen al sinds 2022 geldt. Pas in 2025 is daar echter op gehandhaafd, en dat leidde 
direct tot het annuleren van de inzameling. 

Waarom is deze verplichting niet eerder gecommuniceerd of gehandhaafd? Waarom zijn de vrijwilligers 
niet eerst gewaarschuwd of begeleid met een overgangsperiode? 

En als het risico echt zo ernstig is, hoe verantwoordt het college dan dat de situatie wél drie jaar heeft 
kunnen voortbestaan zonder maatregelen? 

5. Tot slot, als het goed is heeft er inmiddels een gesprek plaatsgevonden tussen de gemeente en de 
vrijwilligers van de Oud Papier Actie (OPA). 

Kan het college ons informeren over de uitkomsten van dat gesprek en wat daar is afgesproken over de 
toekomst van de vrijwillige papierinzameling in onze gemeente? 
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ANTWOORD COLLEGE 
 

VOLSTAAN WORDT MET HET MONDELINGE ANTWOORD VAN HET COLLEGE TIJDENS  
DE RAADSVERGADERING. 


